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Z A P I S N I K 
sa 54. sjednice Gradonačelnikovog stručnog kolegija 

održane 24. srpnja 2014. 
u Maloj vijećnici s početkom u 8,00 sati 

 
 
 
 Nazočni: Ivica Knežević, gradonačelnik, Irena Vučenik Šostik, direktorica Turističkog 
ureda TZ Grada Delnica, Indira Rački Joskić, ravnateljica Narodne knjižnice i čitaonice Delnice, 
Dragan Abramović, zapovjednik JVP Delnice, Zvezdana Jerković, ravnateljica Dječjeg vrtića 
"Hlojkica" Delnice, Nikola Muvrin, direktor “Risnjak-Delnice” d.o.o, Tomislav Mrle, voditelj 
Stručne službe za obavljanje poslova tijela Grada Delnica, samouprave i uprave, Davorka 
Grgurić, voditeljica Odsjeka za komunalni sustav, imovinu, prostorno uređenje i promet, Đulio 
Jusufi, voditelj Odsjeka za proračun i financije, Klaudija Kumpar, tajnica gradonačelnika. 

Izostanak su ispričali: Katarina Mihelčić, Gordana Piskač 
Odsutan: Dario Medvedec 

 
 
IZVJEŠTAJNI KOLEGIJ 
 
ĐULIO JUSUFI 
- Fokus je bio na Polugodišnjem izvješću o nepravilnostima. 
- Izrađeno je Polugodišnje financijsko izvješće koje mora do 15. 9. biti poslano 

predstavničkom tijelu. 
- Kontinuirano se radi na Rebalansu proračuna. 
- Napravljen je obračun za volontere za lipanj 2014.  
- Radi se 2. izmjenu Plana nabave. 
- Priprema se Izmjena Odluke o pokretanju postupka nabave za trg. 
- Isplaćene su jednokratne novčane pomoći i pomoći za režije. 
- Svakodnevno se radi na obradi putnih naloga, blagajni, narudžbenicama. 
- Dovršavaju se radovi na dokumentaciji vezano uz trg i postupak bagatelne nabave. 
- Redovito se vrše knjiženja faktura, izvoda, kompenzacije. 
- Kontinuirane aktivnosti oko praćenja električne energije, te poslovi vezani uz projekte Fonda 

za zaštitu okoliša.  
 
INDIRA RAČKI JOSKIĆ 
- Obavljale su se pripreme vezane uz gostovanje Aleksandra Stankovića i predstavljanje 

njegove knjige što će biti u srijedu. 
- Napravljene su dvije radijske emisije. 
- Knjižnicu su posjetila dva dobavljača knjiga. 
 



DAVORKA GRGURIĆ 
- Zajedno s Prirodoslovnim muzejom Rijeka pregledan je objekt u Brodu na Kupi. 
- Razmotrena je ponuda UO Predah za objekt u Crnom Lugu. Slijedi raspisivanje natječaja. 
- Nekoliko se puta sastalo Povjerenstvo za najam stana u Lujzuinskoj cesti, napravljena je lista 

prioriteta, zaprimljeni su prigovori koji su na rješavanju i nakon toga će se donijeti odluka. 
- Bilo je aktivnosti vezanih uz davanje suglasnosti i za organiziranje manifestacije Kotar festa.  
- Napravljeni su ugovori o zakupu javnih površina u Brodu na Kupi. 
- Radilo se na aktivaciji ADSL linije za hot spot. 
- Radilo se na rebalansu proračuna vezano uz javne i zelene površine. 
- Izdan je nalog za asfaltiranje platoa kod mrtvačnice Kuželj. 
- Izdan je nalog za asfaltiranje dijela ceste u Čednju, cca 60 metara. Obzirom da je cesta loša te 

obzirom na stanje u proračunu cesta će se popravljati parcijalno. 
- Supilova ulica: vrše se pojačane su aktivnosti, desno su postavljeni ivičnjaci i izvedeni 

temelji za stupove javne rasvjete, a na lijevoj se strani radi široki iskop i iskop za izmjenu 
materijala. Radovi se odvijaju maksimalno koliko mogu, teško ih je izvoditi zbog stalne kiše. 

- Gradonačelnik, vezano za Supilovu ulicu, navodi da je održao sastanak s predstavnicima 
stanara čiji su objekti popucali. Zamolio je, da se radovi na toj dionici odvijaju pažljivo, 
također je zamolio da se u utorak, nakon sastanka s izvođačem i Komunalcem, obiđe ta 
lokacija i da se vidi u kakvom su stanju objekti. Vlasnik "Tvitića" tvrdi da je sada došlo do 
novog pucanja kuća. Davorka Grgurić navodi da desnom stranom više ne idu niti sekundarni 
vod niti oborinska odvodnja. Pomaci terena se događaju i to je činjenica. Nakon što se dovrše 
radovi na Supilovoj nada se da će se maknuti sadašnji izvori problema, a to je kompletna 
instalacija iz koje je tekla voda koja je ispirala tlo. Navodi da ne zna što učiniti kad radovi 
dođu na nogostup i cestu. Kad se taj dio otvori vidjet će se koliko je pjena učvrstila temelje. 
Ovaj način sanacije bio je na inicijativu samih vlasnika objekata. Treba reći i to da su kuće 
loše temeljene te da je na cesti sada znatno veće opterećenje. Gradonačelnik navodi da to 
mora reći struka i svakako treba naći trajno rješenje.  

- Rađeni su prijedlozi rješenja za odbacivanje prijedloga za obnovu postupka vezano uz vojne 
objekte. Također navodi da je od MORH-a naplaćen drugi kvartal. 

- Priprema dokumentacije za ponovni postupak nabave za fontanu i cvjetnjak 
- Posebni uvjeti gradnje, rješenja za naknadu za nezakonito izgrađene zgrade i komunalni 

doprinos rade se po pozivu. 
- U Ulici A. G. Matoša radi se na iscrtavanju linija, popravku bankina a obavljaju se i sitni 

radovi prije samog dovršetka ulice.  
- Pregledan je prostor uz cestu u Gašparcima, Lošcu, Kaliću, Požaru, Podgori vezano uz košnju 

i micanje grana polomljenih ledom. U svezi toga zatražene su ponude. Gradonačelnik je 
zamolio da se deblje grane režu na metar kako bi se mogle iskoristiti za advent u prosincu.  

- Izdani su nalozi za čišćenje kanala prema groblju u Zamostu. 
- Poslano je 5 opomena za neuređene okućnice.  
- Redovito se obavlja kontrola računa i rada Risnjaka. 
- Održana je prezentacija vezana uz prometno i komunalno redarstvo. 
- Gradonačelnik navodi da je sa sjeverne strane bazena odložen građevinski materijal koji je 

već zarastao u travu te je zamolio da se to hitno očisti. Osim toga potrebno je posjeći smreke 
na lokaciji kod dvorane koja se pretvorila u šikarište.  

- Napisane su dvije opomene vezane za pse u parku, izdano je jedno rješenje o uklanjanju auto 
olupine te 4 opomene za automobile parkirane na gradilištu. 

 
NIKOLA MUVRIN 
- Redovito se uređuju javne površine, nabavljen je novi stroj koji će ubrzati košnju.  
- Prošlog tjedna naglasak je bio na čišćenju Broda na Kupi. 
- Očišćen je bršljan na Lujzijani. 



- Gospodin Deranja krenuti će s košnjom čim se vrijeme stabilizira.  
- Obzirom na loše vrijeme manifestacije Kotar festa bit će sve u Radničkom domu gdje je 

Risnjak osigurao dežurstvo kako bi sve proteklo u najboljem redu. 
- Delnice se kose od ploče do ploče, a obavljaju se i dodatni poslovi po nalogu Grada. 
- Postavljene su kante za smeće.  
- Gradonačelnik upućuje direktora Risnjaka da se pismeno obrati Policijskoj postaji Delnice sa 

zamolbom da ne peru svoje automobile u blizini Radničkog doma jer se dogodilo to da je, 
dok su prali vozila, mast i crno ulje pošpricalo novu fasadu Radničkog doma što je 
nedopustivo. Pismeno ih treba upozoriti da će, ukoliko se to ponovi, platiti nastalu štetu. 
Davorka Grgurić navodi da se pranje mašine mora raditi u praonicama koje imaju separatore i 
sve druge uvjete.  

- Gradonačelnik je upozorio da lijevo žlijeb kraj požarnih stepenica Radničkog doma nije u 
redu. Obzirom je veliki nagib voda će direktno ići prema stepenicama, stvarat će se film vode 
i leda. Nikola Muvrin rekao je da se tamo planira postaviti rukohvate. 

- Što se tiče Radničkog doma, Davorka Grgurić navodi da je pregledan prostor budućeg diska. 
Obzirom na nedefinirane odvodnje fekalne kanalizacije Radničkog doma došlo se do rješenja 
da se kod bočnog ulaza ugradi pumpna stanica i da se sve fekalne vode tu spoje. Izdan je 
nalog Komunalcu da  napravi tehničko rješenje i predvidi troškove. Također, stepenice na 
vratima na pozornici nemaju dozvolu na što je upozorio nadležni inspektor te bi trebalo 
razmišljati o postavljanju vrata s nutarnje strane koja bi se mogla postavljati i micati ovisno o 
potrebi.  

 
IRENA VUČENIK ŠOSTIK 
- Održane su 2 sjednice Turističkog vijeća, dogodile su se velike promjene. Na prvoj sjednici 

razriješena sam dužnosti direktorice Turističkog ureda. Započeo je proces konsolidacije, briše 
se mjesto stručnog suradnika. Ovaj proces trajat će neko vrijeme. 

- Prenijeti su potpisnici u PBZ na druge osobe, izrađena su financijska izvješća stanje na dan i 
stanje neisplaćenih plaća. 

- Jučer su počeli pristizati sudionici Kotar festa, te je bilo dosta dogovora i ispomoći vezano uz 
te manifestacije. 

- Izvršene su kontrole boravišne pristojbe u 2013. godini. 
- Održan je Kolegij s gradonačelnikom vezan uz izmjenu akta.  
- Izrađen je jedan plakat. 
- Cijeli  tjedan imali smo brojne posjetitelje,  sudionike orijentacijskog natjecanja, a bio je i 

pojačan rad na info punktu. 
 
ZVEZDANA JERKOVIĆ 
- Radimo u dvije odgojno obrazovne skupine na kojima je dnevno prisutno 30-35 djece. 
- Još uvijek haraju vodene kozice. 
- Radi se na sređivanju ljetopisa i sve ostale dokumentacije. 
- Spremačice uređuju prostore koji se ne koriste da budu spremni za iduću pedagošku godinu. 
- Priprema se dokumentacija vezana za rad Upravnog vijeća. Napravljen je izvještaj o radu, 

zanima ju što će biti s medicinskom sestrom i pedagogom. 
- U kolovozu će u vrtiću biti nešto manje od 30-oro djece, sve je organizirano. Radi se o 

jasličkoj i vrtićkoj djeci. 
 
DRAGAN ABRAMOVIĆ 
- Bile su tri intervencije: iz jezera u Mrzloj Vodici spašavana je jedna osoba, u Vratima se 

zapalila stara hala drvne industrije gdje je pružena pomoć u gašenju, gorio je šajer u Kupjaku. 
- Odvijaju se redovite aktivnosti - teorijska nastava i praktične vježbe, čišćenje prostora te 

održavanje tehnike. 



- Upravno vijeće je usvojilo Statut s kojim treba upoznati djelatnike postrojbe. Isto je i s 
Poslovnikom Upravnog vijeća nakon čega se kreće u izradu ostalih akata. 

 
TOMISLAV MRLE 
- Nova Odluka o socijalnoj skrbi je donesena i stavljena u život. Izrađen je dopis školama i 

vrtiću o novim nadležnostima. U vezi s time izrađeni su novi obrasci za pomoći koje su 
odlukom propisane. 

- Održana je sjednica Socijalnog vijeća sa koje su izrađena rješenja i dopisi. 
- Provode se aktivnosti vezane oko natječaja za javne potrebe.  
- Provode se aktivnosti vezane uz suradnju na Kotar festu. 
- Po pitanju imovinsko pravnih odnosa rješavane su nerazvrstane ceste - upis javnog dobra u 

općoj uporabi, uz prodaju zemljišta riješeno je nekoliko zahtjeva. 
- Za stručno osposobljavanje još nije stiglo odobrenje.  
- Po pitanju ostavine iza pok. gospodina Polića, zaprimljen je dopis upravitelja stambene 

zgrade u kojoj se stan nalazi, i sukladno tome uputili smo dopis Holdingu vezano za plaćanje 
računa, te i dopis nadležnom sudu vezano za uvođenje u posjed. 

- Utrošeno je dosta vremena na davanje očitovanja za prijedlog gospodina Mancea vezano uz 
otpis duga. 

- U utorak je održano predavanje za drugu grupu službenika vezano za zaštitu na radu.  
- Postoje naznake da će ponovno biti angažiran na poslovima vezanim uz zemljišne zajednice. 

Naime, svojevremeno je bio određen za sudjelovanje na tim poslovima, a obzirom da će na 
jesen biti pokrenut prijedlog za rješavanje pitanja zemljišnih zajednica bit će potrebno 
odrediti predstavnika iz Gorskog kotara koji će sudjelovati u radu tog saborskog 
povjerenstva.   

- Što se tiče obnove postupka vezanog za plaćanje komunalne naknade za objekte MORH-a 
uputio je dopis Udruzi gradova. Nakon dobivenog odgovora izrađen je dopis koji čeka 
potpisivanje kako bi se predmeti proslijedili prema Županiji. Kolegica Grgurić napravila je 
prijedlog rješenja o odbijanju zahtjeva na koji je dao svoje očitovanje.  

- Odvjetniku Pintaru su dostavljeni dokumenti vezani za žalbu za plaćanje poreza na promet 
nekretnina Udruge umirovljenika. 

- Obzirom da je kolega iz računovodstva diplomirao, vezano uz njegov koeficijent, uputit će se 
dopis Ministarstvu uprave od kojeg će se tražiti očitovanje vezano. 

- Potrebno je doraditi izvješće za nepravilnosti koje se dostavlja Ministarstvu financija. 
- Od idućeg tjedna je na godišnjem odmoru. 
 
 
Dovršeno u 9,05. 
 
 
Tajnica gradonačelnika      Gradonačelnik 
Klaudija Kumpar      Ivica Knežević, dipl. iur. 
 
 
 


